
Beste burgemeester, 

 

Dank voor uw brief. De anonimiteit van ambtenaren heeft niets te maken met ordentelijk 

verloop van vergaderingen. Elk raadslid begrijpt dat de ambtenaren geen verantwoording 

afleggen aan de raad en politiek niet verantwoordelijk zijn. De raad is het hoogste orgaan van 

de gemeente. Door ambtenaren onzichtbaar te maken, is een werkwijze ontstaan waarbij de 

griffier steeds meer verantwoordelijk wordt gemaakt voor vragen die eenvoudig beantwoord 

kunnen worden als het raadslid evt. een telefoontje kan plegen met de betrokken ambtenaar of 

een mail kan sturen. Dat is soms vele malen praktischer dan alles via de griffie. Uit deze 

werkwijze, die vroeger absoluut niet van toepassing was, blijkt wantrouwen en angst. 

Ik kan er geen waardering voor opbrengen en bovendien vind ik het voor de griffie zo 

langzamerhand een onwerkbare situatie. Alles wordt maar over de schutting van de griffie 

gegooid. Tegelijkertijd krijg ik de ene na de andere ontvangstbevestiging met nummer 

toegestuurd via de mail. Dat gaat volgens mij niet via de griffie. Ik verbaas mij daarover. 

Waarom moet de griffie allerlei problemen opvangen en het aanspreekpunt zijn voor letterlijk 

alles, terwijl tegelijkertijd de ene mail na de andere in mijn mailbox landt, zonder dat ik ook 

maar een clou heb van wie die mail afkomstig is. 

Als raadslid voel ik mij net als u verantwoordelijk voor goed bestuur. Professioneel, eerlijk, 

transparant en efficiënt. 

De werkwijze waarmee ik al enige jaren geconfronteerd wordt is allesbehalve dat. 

 

Ik kan me niet aan de indruk onttrekken dat dit ook intern niet echt bevorderlijk is voor de 

werksfeer en doe een dringend beroep op u om dit te veranderen en te zorgen voor een 

positieve omslag. 

 

Dat zou goed zijn voor Bloemendaal. 

 

Ik wacht uw schriftelijke reactie af, maar u mag mij natuurlijk ook bellen.  

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 


